
 

 
 

 
 

 

Gegužės 23 d. posėdyje komitetas apsvarstė Garantinio fondo įstatymo 

pakeitimo įstatymo projektą Nr. XIP-4207 ES, kuriame siūloma spręsti galiojančio įstatymo 

įgyvendinimo problemas ir perkelti į nacionalinę teisę Europos Parlamento ir Tarybos 

direktyvą 2008/94/EB dėl darbuotojų apsaugos jų darbdaviui tapus nemokiam. Siūloma nuo 

2013 m. sausio 1 d. keisti išmokų iš Garantinio fondo apskaičiavimo tvarką, dėl ko išmokos 

kai kuriems jų gavėjams sumažėtų, tačiau iki dviejų mėnesių sutrumpėtų jų išmokėjimas. 

Išmokas dėl darbo užmokesčio dydžio skaičiavimo siūloma sieti su darbuotojui 

priskaičiuotomis su darbo santykiais susijusiomis pajamomis, nuo kurių skaičiuojamos 

„Sodros“ įmokos. Išmokoms dėl darbo užmokesčio dydžio apskaičiavimui siūloma taikyti 

aiškiai apibrėžtą laikotarpį – už praeitą kalendorinį ketvirtį, buvusį prieš darbuotojo atleidimo 

dieną. 

Komitetas pritarė patobulintam įstatymo projektui ir komiteto išvadoms. 

 Ekonomikos komitetas  kartu su  Seimo Europos informacijos biuru surengė  

Europos savaitės diskusiją „Viešojo ir privataus sektorių partnerystė: pasaulio patirtis ir 

Lietuva“. Diskusiją vedė ir  pranešimus skaitė Seimo Ekonomikos komiteto narys prof. 

Kęstutis Masiulis, Ekonomikos komiteto pirmininkas Dainius Budrys, Finansų viceministras 

Aloyzas Vitkauskas.  Požiūrį į viešojo ir privataus sektorių partnerystę išsakė ir  šių  sektorių 

bendradarbiavimo perspektyvas aptarė asocijuotų verslo struktūrų atstovai. 

Komitete  vyko  Seimo nutarimo "Dėl Nacionalinės energetinės 

nepriklausomybės strategijos patvirtinimo" projekto Nr. XIP-3260(2); Atominės elektrinės 

įstatymo pakeitimo įstatymo projekto Nr.  XIP-4407  ir jį lydinčiųjų įstatymų  projektų; 

Suskystintų gamtinių dujų terminalo įstatymo projekto  Nr. XIP-4406ES  bei Gamtinių dujų 

įstatymo 2, 5, 19, 20, 21, 23, 26, 28, 29, 30, 33, 35, 36, 37, 38, 40, 43, 46, 47, 54, 55, 56, 57, 

58, 63 straipsnių pakeitimo ir papildymo bei 22 straipsnio pripažinimo netekusiu galios 

įstatymo projekto Nr. XIP-4149 ES  klausymai. Klausymuose dalyvavo LR Prezidento 

kanceliarijos,  Ministro Pirmininko tarnybos,  Energetikos ministerijos, Valstybinės kainų ir 

energetikos kontrolės komisijos,  Valstybės kontrolės, AB „Klaipėdos nafta“,  UAB 

„Visagino atominė elektrinė“, verslo asociacijų, visuomeninių organizacijų atstovai.   

Klausymų metu  buvo išsakytos pastabos ir pasikeista nuomonėmis dėl minėtų 

įstatymų projektų. Energetikos ministras Arvydas Sekmokas, viceministras Žygimantas 

Vaičiūnas, AB „Klaipėdos nafta“ gen. direktorius  Rokas Masiulis,  atsakė į Seimo narių, 

asocijuotų verslo ir visuomeninių organizacijų atstovų pateiktus klausimus. 

 Komitete šių energetinių įstatymų projektų svarstymas vyks sekančią savaitę. 

 
  

 

 

http://www3.lrs.lt/pls/inter/dokpaieska.rezult_l?p_nr=XIP-3260*%20&p_nuo=&p_iki=&p_org=&p_drus=&p_kalb_id=1&p_title=&p_text=&p_pub=&p_met=&p_lnr=&p_denr=&p_es=0&p_tid=&p_tkid=&p_t=0&p_tr1=2&p_tr2=2&p_gal=&p_rus=1
http://www3.lrs.lt/pls/inter/dokpaieska.rezult_l?p_nr=XIP-4407*%20&p_nuo=&p_iki=&p_org=&p_drus=&p_kalb_id=1&p_title=&p_text=&p_pub=&p_met=&p_lnr=&p_denr=&p_es=0&p_tid=&p_tkid=&p_t=0&p_tr1=2&p_tr2=2&p_gal=&p_rus=1
http://www3.lrs.lt/pls/inter/dokpaieska.rezult_l?p_nr=XIP-4406*%20&p_nuo=&p_iki=&p_org=&p_drus=&p_kalb_id=1&p_title=&p_text=&p_pub=&p_met=&p_lnr=&p_denr=&p_es=0&p_tid=&p_tkid=&p_t=0&p_tr1=2&p_tr2=2&p_gal=&p_rus=1
http://www3.lrs.lt/pls/inter/dokpaieska.rezult_l?p_nr=XIP-4149*%20&p_nuo=&p_iki=&p_org=&p_drus=&p_kalb_id=1&p_title=&p_text=&p_pub=&p_met=&p_lnr=&p_denr=&p_es=0&p_tid=&p_tkid=&p_t=0&p_tr1=2&p_tr2=2&p_gal=&p_rus=1

